
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS 
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 39 

   Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde  
notiek - klātienē, Latvijas Mākslas akadēmijā, Kalpaka blv. 13 

2023. gada 27. novembrī, plkst. 16:00  

Sēdē piedalās: 
LMA padomes locekļi: Valts Ernštreits, Zane Čulkstēna, Ints Dālderis, Dita Rietuma 
LMA rektorāts: rektors Kristaps Zariņš, prorektors Andris Vītoliņš, prorektores Agita Gritāne un Antra 
Priede 

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits 
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce 

***IZRAKSTS*** 

DARBA KĀRTĪBĀ:  
1) Tikšanās ar rektorātu; 
2) Dažādi jautājumi; 
3) LMA Cenrādis. 

1. jautājums. Tikšanās ar rektorātu. 

Rektorāts mutiski apstiprina 24. novembrī elektroniski izsūtīto padomes sēdes Nr. 38 protokolu.  

Padomes priekšsēdētājs V. Ernštreits ziņo par padomes un rektorāta pārstāvju tikšanos pēc 
13.novembra padomes sēdes.  

V. Ernštreits rosina jautājumu par korespondences, kas attiecas uz padomes kompetencēm, 
pārsūtīšanu padomei. Noris diskusija. Padome vienojās precizēt radušos jautājumus.  

I. Dālderis vaicā par jaunu programmu izveidi un tā saistību ar kopējo LMA stratēģiju. Noris 
diskusija. 

V. Ernštreits skaidro plānoto lēmumu par LMA finanšu analīzi. Noris diskusija par finanšu 
analīzes nepieciešamību un tās atbilstību normatīvajiem aktiem. K. Zariņš lūdz formulēt 
nepieciešamību finanšu analīzei precīzāk, tajā skaitā formulēt, no kurām budžeta pozīcijām tas 
būtu jāveic. 

V. Ernštreits rosina diskusiju par LMA ilgtermiņa attīstības stratēģijas (turpmāk - Stratēģija) 
pilnveidi. Noris diskusija. Padome un rektorāts mutiski vienojās pēc š.g. Decembra uzdot 
Stratēģijas dokumenta izveidi. 

I. Dālderis vaicā par “Riga Makerspace”, rektorāts sniedz atbildi.  



K. Zariņš aicina padomi iepazīties ar izdrukātajiem budžeta dokumentiem. Padome lūdz šos 
dokumentus atsūtīt elektroniski. Rektors apstiprina, ka sagatavos un nosūtīs šos dokumentus 
padomei elektroniski.  

A. Gritāne aicina padomi balsot par nosūtīto LMA Cenrādi.  

A. Gritāne informē par Senāta sēdi 5. decembrī, plkst. 14:00. Padome plāno apmeklēt sēdi, lai 
tiktos ar senātu.   

A. Gritāne vaicā par iespēju realizēt atbalsta pasākumus ar mērķi atbalstīt personālu par 
veiksmīgu zinātnisko un radošo darbu. Noris diskusija. 

2. jautājums. Dažādi jautājumi. 

V. Ernštreits rosina jautājumu par padomes priekšsēdētāja vietnieka Arņa Rītupu padomes sēžu 
apmeklējumu.  

Padomes locekļi ierosina priekšlikumu lēmumam atcelt Arni Rītupu no padomes priekšsēdētāja 
vietnieka amata un virzīt Intu Dālderi LMA padomes priekšsēdētāja vietnieka amatā.  

LMA Padomes locekļi balso: “Par” – 4; “Atturas” - nav; “Pret”- nav. 

Lēmums – atcelt Arni Rītupu no LMA padomes priekšsēdētāja vietnieka amata un iecelt 
Intu Dālderi par LMA padomes priekšsēdētāja vietnieku. 

Padomē noris diskusija par dažādiem jautājumiem. Padome vienojās iepazīties ar progresu pie 
LMA Kvalitātes vadības plāna šis nedēļas laikā.  

Noris diskusija par iesniegto izrakstu [IZRAKSTS no LMA 2023/TI-10 …].  

Noris diskusija par padomē saņemto vēstuli Nr. 1-40.1/2023/1928N. Padome konceptuāli 
atbalsta priekšlikumu un vienojās jautājumu virzīt LMA rektoram. 

3. Jautājums. LMA Cenrādis 

Padome iepazīstas ar A. Gritānes iesūtīto LMA Cenrādi. V. Ernštreits rosina padomi balsot par 
LMA Cenrāža apstiprināšanu. 

LMA Padomes locekļi balso: “Par” – 4; “Atturas” - nav; “Pret”- nav. 

Lēmums – apstiprināt LMA Cenrādi. 

Nākamā padomes sēde notiek 2023. gada 5. decembrī, plkst. 16:00. 

Sēde tiek slēgta. 



Sēdi vadīja:                     Sēdi protokolēja: 

LMA padomes priekšsēdētājs V. Ernštreits   LMA padomes sekretāre D. Purvlīce 

padome@lma.lv 

mailto:padome@lma.lv

